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2 .
Endelig vedtagelse af lokalplan 72, 
for svømmebadet “Hellas2 * * * * * * * * 11
J.nr. TF 01.02.05P16/72
Lokalplanforslaget har været til hø
ring i 8 uger fra den 26. juli til
den 20. september 1994, og der er 
ikke indkommet indsigelser.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 28. september 1994, at lo
kalplan 72 for svømmebadet "Hellas"
vedtages endeligt i den foreliggende 
form.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
11. oktober 1994 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
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3 .
Garantistillelse for kraftvarme i 
Skuldelev,
J.nr* TF 13.03.01060
Siden september 1993 har en initia
tivgruppe i Skuldelev arbejdet med 
et projekt til etablering af fjern
varme i Skuldelev opvarmet fra et 
naturgasfyret kraftvarmeværk.
Fra kommunens side er arbejdet fulgt 
af formanden for Miljø- og Teknik
udvalget og Teknisk Chef.
Senest er planlagt stiftende general
forsamling d. 29. september 1994.
Med brev af 1. september 1994 har 
rådgivende ing. fa. Nellemann på veg
ne initiativgruppen anmodet om æn
dring af vilkår for kommunegaranti 
for indexlån til projektet.
Der skal endvidere udpeges et medlem 
til bestyrelsen.
Et indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 28. september 1994 de 
hidtidige vilkår fastholdes, . d.v.s. 
egenbetaling 5.000,00 kr. pr. ejendom 
og garanti for max. 21,3 miil. kr.
Som bestyrelsesmedlem foreslår udval
get, at udvalgsformanden udpeges. 
Økonomiudvaleret anbefaler på møde den 
11. oktober 1994 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
Anders Cla&fåager indtager særstand
punkt .
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4 .
Skolevæsenets endelige normering og 
fordeling af timer for skoleåret 
1994/95
J. nr. SSSF 81.01
Byrådet godkendte på sit møde den 16. 
marts 1994 normeringsplanen for sko
leåret 1994/95.
På baggrund af denne beslutning har 
de 3 skoler udarbejdet den endelige 
fordeling af timerne.
I vedlagte bilag er antallet af børn 
i de enkelte klasser, samt det skema
lagte forbrug af lærertimer fremlagt. 
Normeringen blev fastlagt på baggrund 
af det kendte elevtal. Desværre har 
det vist sig, at der har været et 
stort antal af børn, som er overgået 
til efterskoler, hvilket har bevir
ket, at elevtallet er 31 elever færre 
end forventet.
For at imødegå dette fremover, anbe
fales det at der fratrækkes en pro
cent, i det elevtal der udregnes i 
februar måned. Den procent, der skal 
fratrækkes vil blive drøftet i skole
lederkredsen og indgå som forslag ved 
fastsættelsen af normeringen for 
skoleåret 1995/96.
Derudover er der enkelte forhold, som 
forvaltningen og skolerne ikke har 
været opmærksom på:
Aldersreduktion svarende til 103,33 
arbejdstimer kr. i 1994. Aldersreduk
tionen er indregnet i budgetforslaget 
for 1995.
Koordinerende skolevejledning på 50 
arbejdstimer kr. i 1994. Skolevejled
ningen er indregnet i budgetforslaget 
for 1995.
Overarbejde svarende til 0,727 stil
ling kr. 177.200,-.
Det kan oplyses, at der naturligvis 
ikke har været planlagt med 
overarbejde.
Men da læreraftalen er ny, har der 
naturligvis været temmelig mange for
tolkningsuenigheder mellem KL og DLF.

fortsættes....
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4. Fortsat
I peroden er nogle af disse overens
stemmelser blevet afklaret med tilba
gevirkende kraft, hvilket :i nogle 
tilfælde har indebåret, at der er blevet tale om overarbejde. 
Forvaltningen og løn- og personale
kontoret er af den opfattelse, at 
disse problemer er blevet håndteret 
meget proffessionelt af skolelederne, 
og derfor er det fremkomne overar
bejdstimetal mindre, end man kunne 
forvente i en opstartsperiode. 
Derudover er der indgået aftaler med 
bl.a. ungdomsskolen og arbejdsmar
kedssekretariatet, hvilket bevirker, at der skal foretages omposteringer på visse konti.
Der har været nedsat en arbejdsgruppe 
med repræsentanter fra løn- og per
sonalekontoret, økonomisk forvalt
ning, skolelederne og skole,-social- 
og sundhedsforvaltningen. 
Arbejdsgruppen har aftalt nogle arbejdsrutiner for budgetlægningen, li
gesom rutiner for omposteringer er aftalt.
Ved gennemgang af budgettet mener 
forvaltningen og løn- og personlekon- 
toret, at de arbejdstimer, som der 
ikke har været taget højde for, kan 
holdes inden for skolernes lønbudget. Skole,-social- og sundhedsudvalget 
anbefaler pa sit møde den 27. september 1994
at forbruget af midler til undervis

ning af § 20 stk. 2 elever tages 
til efterretning

at den samlede normering for skole
året 1994/95 tages til efterretning

at forvaltningen/skolelederne ved
normeringen for skoleåret 1995/96, 
skal fremkomme med en procentsats, som fratrækkes elevtallet 

at forbruget af timer til aldersre
duktion, koordinerende skolevej
ledning og overarbejde afholdes 
inden for rammerne for budget 1994 .Økonomiudvalget anbefaler på møde den 

11. oktober 1994 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
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5 .
Opsparing til nve units
J. nr. SSSF 00.01003
Den kommunale tandpleje fremsender 
ansøgning om opsparing til nye units. 
Inden for en kortere årrække kan det 
blive nødvendigt at udskifte units 
på klinikkerne. Der er 2 units, som 
er 21 år gamle og én, der er et par 
år yngre.
En ny unit koster kr. 150.000,- - 
200.000,- incl. alt udstyr. 
Reservedele til de nuværende units er 
udgået af produktion i 1984. Der er 
kun få reservedele tilbage på lagre
ne .
Det foreslåes, at beløbet på kr. 
32.800,- på konto 583 02 160-08 Tand
regulering, "øremærkes" til indkøb af 
units og bibeholdes i budgettet fra 
1994 og fremover til opsparing til 
delvis finansiering af nye units. 
Beløbet blev i 1991 afsat, idet der 
blev ansat en reguleringstandlæge. 
Formålet var foruden en bedre service 
at spare penge.
I 1994 skal der ikke bruges flere 
penge på denne konto.
Sagen har været forelagt økonomisk 
forvaltning, som anbefaler.
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
anbefaler på sit møde den 27. sep
tember 1994, at kontoen laves til en 
rammekonto, og beløbet forbliver på 
budgettet. .
Økonomiudvalget anbefaler på møder 
den 11. oktober 1994 skole-, social- 
og sundhedsudvalgets indstilling.
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6 .
Overtid i dagplejen 
J. nr. SSSF 81.10
Forvaltningen er blevet opmærksom på, 
at forbruget af overarbejdstimer i 
dagplejen er for højt.
Lederen af dagplej en fremsender for
slag af 9. august 1994 til minimering 
af udgifterne til fast og tilfældig 
overtid i dagplejen. Dagplejens åb
ningstid skal fortsat være kl. 06.00 
- 17.30.
I stedet for at dagplejerne har indi
viduel arbejdstid, fastlægges disse i 
to moduler. Halvdelen kunne f.eks. 
arbejde fra kl. 06.30 - 16.15 mandag 
til torsdag og fra kl. 06.30 - 15.30 
fredag,
Den anden halvdel kunne så arbejde 
fra kl. 07.15 - 17.00 mandag til 
torsdag og fra 07.15 - 16.15 om 
fredagen.
Har forældrene brug for tid udover 
ovennævnte, kan der bevilges overtid 
i henhold til dagplejernes 
overenskomst.
Som noget nyt, kan der opkræves 
betaling af forældrene, hvis de har 
brug for pasning udenfor dagplejernes 
åbningstid. Det kan forudsættes, at 
forældrene ikke kan opkræves betaling 
for mere end 3 overtimer om ugen. 
(Dagplejerne kan sige nej til overtid 
udover dette).
Ifølge dagplejernes overenskomst vil 
taksten for overarbejde beløbe sig 
til p.t. kr. 120,30 pr. time excl. 
feriepenge m.v.. Der skal altid run
des opad til den nærmeste halve time. 
Endvidere skal der ske en varsling i 
forhold til forældre og dagplejere. 
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
anbefalede på sit møde den 30. august 
1994, at der opkræves 30% af udgiften 
kr. 120,30 = kr. 36,09 pr. time. 
Kommunens udgift bliver kr. 84,21 pr. 
time, idet det forventes at udgifter

fortsættes . . .
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7 .
Skadestuestrukturen i Frederiksborg 
amt
J. nr. SSSF 16.00
Orientering for byrådet
Frederiksborg amts sundhedsudvalg har 
i juni 1994 udsendt redegørelse "eva
luering - Hvis uheldet er ude", 
vedrørende den eventuelle fremtidige 
skadestuestruktur.
Skibby kommune havde ikke modtaget 
rapporten, som blev rekvireret og 
modtaget den 8. september 1994. 
Fristen for høringssvar er den 23. 
september 1994.
Rapporten indeholder en evaluering af 
omlægningen af skadestuen i Hørsholm, 
ligesom der er beskrevet en model for 
tilrettelæggelsen af sygehusenes 
skadestuebetjening med en uvisiteret 
skadestue på Hillerød sygehus, hvor 
borgerne kan henvende sig uden 
lægehenvisning, og lægevisiterede 
skadestuer i Frederikssund, Helsingør 
og Hørsholm, hvor patienterne, som 
hovedregel kun vil kunne modtages 
efter lægehenvisning enten via egen 
læge/nærmeste læge eller vagtlægen. 
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
har på sit møde den 27. september 
1994 godkendt forslag til hørings
svar .
Borgmesteren har på byrådets vegne, 
jfr. styrelseslovens § 31, godkendt 
skole-, social- og sundhedsudvalgets 
udtalelse vedrørende forslag til vi
siteret skadestue i Frederikssund.
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8 .
Korrektion af procentsatsen på ud- 
valashonorar til byrådsmedlemmerne
J. nr. LP
Orientering for byrådet
Byrådet fastsatte i mode den 19. 
januar 1994 udvalgshonorarerne til 
medlemmer af økonomiudvalget og de 
stående udvalg.
Honoraret blev fastsat til 12% af 
borgmesterhonoraret pr. 1. j anuar 
1994. Dette blev imidlertid forhøjet 
pr. denne dato, hvilket dog ikke har 
medført korrektioner i beregning af 
udvalgshonorarerne.
Såfremt udvalgshonorarerne skal fast
holdes på stort set samme beløb, som 
ved vedtagelsen i januar måned, vil 
udvalgshonorarerne skulle fastsættes 
til 8,8% af borgmesterhonoraret. 
Ændringen har virkning fra 1/1 1994.
Borgmesteren har j fr. § 31 i Lov om 
kommunernes styrelse godkendt dette. 
Økonomiudvalget tog på møde den 11. 
oktober 1994 sagen til efterretning.
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